
Protokół nr 2/12 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego  

w dniu 27 luty 2012 r. 
 

 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1320. 
 Porządek posiedzenie był następujący :  
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie skargi. 
3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków na terenie miasta Białogard, 

b) utworzenia jednoosobowej spółki Miasta Białogard, 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu miasta, 
d) miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na rok 

2012, 
e) udzielenia dotacji na roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012, 
g) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na 

lata 2012-2019. 
4. Sprawy różne.  
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 
Przebieg Komisji był następujący : 
 
Ad1. 
 Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Andrzej Adamczewski.  
 
Ad2. 
Przewodniczący Komisji powiedział, że do rozpatrzenia jest projekt uchwały w sprawie skargi na 
działalność Straży Miejskiej. O wyjaśnienie sprawy poprosił radcę prawnego Urzędu Miasta.  
Radca prawny – Walerian Ławnikowski wyjaśnił, że z treści skargi BBF Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Poznaniu z dnia 6 lutego 2012r. na działalność Straży Miejskiej w 
Białogardzie wynika, że jej przedmiotem jest nienależyte wykonywanie zadań i naruszenie 
praworządności i interesów obywateli przez Straż Miejską. Opisane w skardze nieprawidłowości i 
treść dołączonych do niej dokumentów wskazują, że skarga dotyczy prowadzonego przez Straż 
Miejską w Białogardzie postępowania w sprawie o wykroczenie drogowe. Postępowanie to 
uregulowane jest przepisami Kodeksu postępowania w sprawach o wykroczenia. Zgodnie z art. 10 
ustawy z dnia 29 sierpnia 1997r. o strażach gminnych (Dz. U. Nr 123, poz. 779, z późn. zm.) Straż 
Miejska wykonuje zadania w zakresie ochrony porządku publicznego wynikające z ustaw. W myśl 
art. 11 ust. 1 pkt 2 tej ustawy do zadań Straży Miejskiej należy w szczególności czuwanie nad 
porządkiem i kontrola ruchu drogowego – w zakresie określonym w przepisach o ruchu drogowym. 
Zadania te wykonują, jak wynika z art. 10 ust. 2 i art. 12 ust. 1 pkt 5 ustawy o strażach gminnych, 
pracownicy Straży Miejskiej – strażnicy. Ustawa o strażach gminnych w art. 9 ust. 1 stwierdza, że 
nadzór nad działalnością Straży Miejskiej sprawuje Burmistrz. Biorąc pod uwagę powyższe 
organem właściwym do załatwienia tej sprawy jest Burmistrz Miasta.  



Komendant Straży Miejskiej powiedział, że jest w posiadaniu zdjęcia właściciela. Ponadto przesłano 
stronie drugie wezwanie.  
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały:  
za – 3 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.  
 
Ad3.  
Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:  
a) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków na terenie miasta Białogard, 
Projekt uchwały omówiła Prezes RWiK – Marianna Przychodni.  
Przewodniczący Komisji zapytał dlaczego jest tak znaczna podwyżka opłaty 
abonamentowej. Każdy właściciel sam odczytuje wysokość abonamentu, więc dlaczego 
pobierana jest opłata. Jak by się kształtował ten abonament ? 
Prezes RWiK odpowiedziała, że wyniesie 10%. To jest ok. 100 zł. 
Przewodniczący Komisji powiedział, że obowiązek odczytu spoczywa na mieszkańcu 
posesji. Z ustawy nie wynika obowiązek prowadzenia abonamentu. Jeśli chodzi o cenę wody i 
ścieków to jest bardzo niska co mnie cieszy. 
Prezes RWiK powiedziała, że na wniosek Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 
Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą w Białogardzie, zatwierdza taryfy w 
następującej wysokości: 
a) cena za dostarczoną wodę:  

• dla wszystkich taryfowych grup odbiorców usług 
- 2,76 zł/m3 + 8%VAT=2,98 zł/m3, 
b) stawka opłaty abonamentowej na odbiorcę: 

• w rozliczeniach w oparciu o wskazania wodomierza głównego 
- 4,09 zł/m-c + 8%VAT=4,42 zł/m-c 

• w rozliczeniach w oparciu o wskazania wodomierza głównego oraz wodomierza 
dodatkowego 

- 4,77 zł/m-c + 8%VAT=5,15 zł/m-c 
• w rozliczeniach z osobą korzystającą z lokalu w budynku wielolokalowym w oparciu 

o wskazania wodomierza głównego 
- 4,09 zł/m-c + 8%VAT=4,42 zł/m-c 

• w rozliczeniach z osobą korzystającą z lokalu w budynku wielolokalowym w oparciu 
o wskazania wodomierz głównego i wodomierza dodatkowego  

- 4,77 zł/m-c + 8%VAT=5,15 zł/m-c 
• w rozliczeniach na podstawie przepisów dotyczących przeciętnych norm zużycia 

wody 
- 3,41 zł/m-c + 8%VAT=3,68 zł/m-c 
c) cena za odprowadzone ścieki: 

• dla wszystkich taryfowych grup odbiorców usług  
- 4,40zł/m3 + 8%VAT=4,75 zł/m3

Prezes RWiK powiedziała, że grupy taryfowe ustala przedsiębiorstwo. Grupy odbiorców są różne. 
Jest 2992 odbiorców. Ponadto jest 48 odbiorców ryczałtowych.  
S. Domański zapytał co się wydarzy gdy Rada odniesie się negatywnie do przedstawionego projektu 
uchwały. 
Prezes RWiK odpowiedziała, że pomimo tego taryfy wejdą w życie z dniem 1 kwietnia br.  
Przegłosowano:  
za – 1, przeciw – 0, wstrzymało się – 4. Opinia pozytywna.  
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b) utworzenia jednoosobowej spółki Miasta Białogard, 
Zastępca Burmistrza powiedziała, że tworzy się spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
działającą pod firmą – Białogardzki Park Inwestycyjny „INVEST – PARK’’. Wkład wyniesie  
1, 5 mln zł. Jest to przewidziane na okres wstępny. Wartość kapitałowa ma wzrosnąć do 100 mln zł. 
do 2020 roku. Jest wykonane dobre rozeznanie w sprawie. Uzasadnienie napisał Prezes Madejski. 
Mamy przygotowane dobre warunki pracy. Formuła tej spółki jest bardzo dobra.  
K. Sęk powiedział, że ma wątpliwości co do potrzeby takiej spółki i zastanawia się czy powyższa 
forma spółki jest odpowiednia. 
Więcej uwag i pytań nie było. 
Przegłosowano: 
za – 3, przeciw – 2, wstrzymało się – 0. Opinia pozytywna. 
 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu miasta, 
Zastępca Burmistrza powiedział, że jest to poprawka istniejącej uchwały. Powyższy projekt 
będzie dostosowany do nowych lokali komunalnych a w przyszłości będzie ich sporo. 
Dopisano rozdział 3a. 
K. Sęk zapytał co znaczy, że chcemy uzyskać lokale.  
Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że finansowanie budynku komunalnego będzie nas 
kosztowało mniej. Za 20 nowo powstałych lokali uzyskamy 20 lokali socjalnych.  
Przegłosowano: 
za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.  
 
d) miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na rok 
2012, 
Zastępca Burmistrza poinformowała, że co roku powyższy program jest usprawniany. Program 
zawiera 7 standardowych zadań.  
Pytań i uwag do projektu uchwały nie było. 
Przegłosowano:  
za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna.  
 
e) udzielenia dotacji na roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków, 
Zastępca Burmistrza powiedziała, że kwota dotacji wynosi 652 tys. zł. 
Pytań i uwag do projektu uchwały nie było.  
Przegłosowano: 
za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
 
f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012, 
Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta – Lucyna Szymecka. 
Pytań i uwag do projektu uchwały nie było. 
Przegłosowano: 
za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
 
g) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na 

lata 2012-2019. 
Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta – Lucyna Szymecka.  
Pytań i uwag do projektu uchwały nie było.  
Przegłosowano:  
za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna.  
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Ad4.  
Sprawy różne.  
D. Glinka zapytał co będzie dalej z OHP.  
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że będzie uchwała o powstaniu nowej jednostki. Oni mają 
tylko 50 godz. tygodniowo.  
K. Sęk zapytał czy okna w „SCHOLAR’’ są wymienione. Chcę odpowiedzi na to pytanie.  
 
Ad5. 
Zamknięcie posiedzenia. 
Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 1445. 
 
 
 
 
 
         Przewodniczący Komisji : 
            

  Andrzej Adamczewski  
 
Protokółowała :        
D. Holczewska – Szydłowska  
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